
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 51 

Org nr 802422-8457  

___________________________________________________________________________ 

 

Datum:  2018-08-09, kl 19.00 

 

Lokal:   Skype-möte  

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

  Hans Bohlin, vice ordförande 

  Bert Westenberg, sekreterare 

  Åke Johansson, kassör 

  Kent Forsén, ledamot 

Hans Örnhagen, ledamot 

Hans Forsman, suppleant 

Magnus Waldau, suppleant 

  Tomas Jangvik, adjungerad 

 

Möte öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Fastställande av dag- 

ordningen:  Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män:  Tomas Jangvik och Magnus Waldau valdes att  

  justera protokollet.  

 

Protokoll från före- 

gående möte: Styrelsen saknar fortfarande protokoll från styrelsemötet 17 

februari, 2018. Detta protokoll bör snarast komma styrelsen 

tillhanda. 

 Föregående protokoll, 2018-05-26, godkändes utan ändringar. 

 

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer, donations- 

läget: ● Efter en påstötning med anledning av inte inbetalade 

medlemsavgifter för innevarande år, inbetalades snabbt ett flertal 

"bortglömda" avgifter. 

● Birgitta Forsén har inbetalat det sedan tidigare redovisningar 

felande beloppet på 260 kronor avseende fonden för 

tungdykarutrustningen. Nu ska denna redovisning vara avslutad 

och klar. 

 ● Alla tidigare sponsorer har betalat in sina respektive 

sponsorbidrag. Vi har inte längre Fartygsmagasinet som sponsor. 

Kent Forsén meddelar att vi ev kommer att få Waterproof som ny 

guldsponsor. 

 ● Hans Örnhagen har ur egen kassa inbetalat Oxyreb AB:s 

sponsorbidrag och kommer att vidtala företaget att snarast 

återbetala beloppet. 



● Ekonomisk rapport per den 31 juli 2018, bilaga 2. 

 

Brandskydd och öppet- 

hållande: ● I dagsläget är det oklart om alla parter känner till de faktiska 

förhållandena d v s, Kungl Djurgårdsförvaltningen, fastighetsägare, 

SMM, hyrare, och SDHF, brukare. 

 ● Birgitta Forsén får styrelsens uppdrag att ta kontakt med Kungl 

Djurgårdsförvaltningen för att därefter försöka få tillstånd ett möte 

där den högaktuella frågan om resultatet av den genomförda 

brandbesiktningen och dess följder ska avhandlas. 

 ● Bert Westenberg föreslog att tillträde till de två övre våningarna 

stängs och att styrelsen kontaktar SMM:s säkerhetsavdelning och 

inhämtar tillstånd att få ha bottenvåningen öppen för visning. 

Entrédörren och dubbelporten bör mer än väl räcka som 

nödutrymningsvägar. 

 ● Den planerade trappan för nödutrymning från övervåningen bör 

placeras i anslutning till befintligt fönster på väggen som vetter mot 

Vasamuseet.  

 ● Dyktankhuset är stängt för allmänheten tills frågan om vi får visa 

bottenvåningen är godkänd av SMM-säk. 

 ● När brandsäkerheten och utrymningsvägarna är åtgärdade 

kommer maximalt 30 personer att få vistas i lokalerna samtidigt, 

mot nuvarande 20. 

  

Pågående ärenden: Hemsidan  

Birgitta Forsén arbetar vidare med hemsidan. Mattias Ekholm står 

fortfarande som webbmaster. 

Vi bör meddela att Dyktankhuset tills vidare är stängt för visning 

och förklara anledningen. 

 

Facebook 

Det diskuterades att lägga upp en ny Facebooksida, men inga 

beslut fattades. 

 

Container, nytt tillträde, avveckling 

● Containern har delvis tömts genom att Staffan von Arbin, 

Lysekils Dykmuseum, övertagit ett antal föremål, se bilaga 3.   

● Ytterligare ett antal objekt ska av Lars Gustafsson tas till 

Dyktankhuset för ev komplettering alt utbyte.  

● I anslutning till den förestående dykträffen i Ebeltoft, Danmark, 

kontaktas vår holländska kontakt David Dekker och han erbjuds att 

lägga ett bud på kvarvarande föremål i containern och om han så 

vill även få köpa containern. 

● Eventuellt erbjuder vi Titan att ta över containern när den är 

tömd. 

● Nya rutiner för tillträde till containerområdet är inte aktuella än. 

 De framtida kontakterna med Titan Container a/s, T-Tainer AB, 

och handhavandet av vår container överlämnar Hans Örnhagen till 

någon i styrelsen att hantera. 



 ● Nyckel till container har Hans Örnhagen lämnat över till Lars 

Gustafsson. 

 

 Lån av hjälm 
Magnus Waldau redogjorde ännu en gång för det komplicerade 

läget för att få exponera Fahnehjelms hjälm i Dyktankhuset. 

Vi avvaktar nu Hans Bohlins besked om ev möjligheter med 

framtagning av lämplig monter för exponering av hjälmen. 

 

Försäljningsartiklar 

En uppdaterad förteckning över försäljningsartiklar har skickats ut 

till samtliga styrelsemedlemmar. 

 

Guideutbildning 

● Tidigare planerade kurser har ställts in. Tomas Jangvik föreslår 

ett nytt kurspaket bestående av en kvällskurs följt av en dagskurs. 

Kursen avslutas med eget ansvar för öppethållande med stöd av en 

erfaren handledare. Kursen planeras att förläggas till senare delen 

av hösten. 

● Under Steven Erikssons ledning planeras en påklädningskurs av 

tungdykare. 

  

ROV-projektet 
● Kent Forsén har fortfarande inte fått något besked huruvida vi 

kommer att få bidrag för uppförandet av ett ROV-garage i 

anslutning till f d pannrummet vid Dyktankhuset. 

● Sjöugglekonsortiets ROV # 60, Cristine, levererades till 

Dyktankhuset med all kringutrustning den 18 juni. Farkosten har 

funktionstestats på plats. En del defekter har kunnat konstateras. 

● Vi har fått underhandsbesked om hjälp med översyn av farkosten 

och tillhörande utrustning. Detta arbete planeras gå av stapeln 

under senhösten och vintern.  

 

Carlssondräkten 

● Hans Bohlin har från våra kollegor i England fått ett 

dräktmaterial i kautschuk. 

Ett tack brev och ett exemplar av boken om Arne Zetterström har 

skickats till Ian Parry, Ecoton Ltd.  

● Hans Örnhagen framförde en stark önskan om att vi ska visa upp 

den nya dräkten vid kommande års IHDE i Stockholm. 

 

Vision 2020 

Kent Forsén presenterade resultaten av hans kontakter med 

presumtiva sponsor för förverkligandet av projektet Vision 2020, 

se bilaga 4. 

 

Filmerna 

 Bert Westenberg ska ta kontakt med Kungliga 

Biblioteket/Grängesberg om de fortfarande kan tänka sig att utan 

kostnad för SDHF kopiera de filmer som, efter Lars Gustafssons 



utvärdering, är värda att sparas till eftervärlden på ett lämpligt 

lagringsmedium.  

 

    

Jubileet, event 2019: ● Hans Örnhagen har per mejl skickat ut ett utkast till ett upplägg 

för det kommande eventet, se bilaga 5. 

 ● En arbetsgrupp bestående av Birgitta och Kent Forsén, Hans 

Örnhagen, Hans Bohlin, Tomas Jangvik har bildats. 

 ● Vi bör snarast reservera cirka 30 rum för tillresta deltagare från 

såväl Sverige som utlandet.  

 ● Vi bör även snarast boka plats i anslutning till Dyktankhuset för 

uppställning av partytält. 

 ● En inbjudan till eventet med program och senaste 

anmälningsdatum, 1 mars 2019, bör tas fram i god tid av 

arbetsgruppen. 

  

Övriga frågor: ● Bert Westenberg har till guidepärmen skrivit en kort 

presentation av rov:n med bakgrundsfakta. 

 ● Vid invigningen av Lysekils Dykmuseum kommer SDHF att 

vara representerad av Birgitta och Kent Forsén, ev Hans Örnhagen 

och Bert Westenberg.  

 Som gåva från SDHF föreslås en komplett inbunden samling av 

Signallinan, Svenska dyktankar och Arne Zetterström and the first 

hydrox dives. 

 ● Tomas Jangvik efterlyste accedering av för tre år sedan inlämnad 

 fotoutrustning. 

 ● Styrelsen ska se över och ändra depositionsavtal till 

donationsavtal. 

 ● Hans Forsman har på kontoret lämnat en väska med 

fotoutrustning som SDHF fått i gåva. 

 ● I framtiden måste vi ha bättre ordning på inlämnat material för 

att kunna skicka/utfärda gåvobrev och för att kunna upprätta en 

korrekt accedering. 

 ● Hans Forsman meddelar att behörighetskoden till Dyktankhuset 

numera är ursprunglig kod + enter. 

 ● Magnus Waldau har testat ett antal nycklar som antogs vara 

felaktigt programmerade. Vid av honom genomförd test visade de 

sig fungera utan anmärkning.  

  

Nästa styrelsemöte: Stockholm, Dyktankhuset, lördagen den 8 september klockan 

17.30.  

  

Mötets avslutas: Ordförande tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 

mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 



Vid protokollet  

 
Bert Westenberg 

 

Justeras    Justeras                             

                  
Tomas Jangvik                         Magnus Waldau 

   

 


